

Title (en)

GRIP FOR A HANDLE, FOR EXAMPLE FOR A TENNIS RACKET OR A GOLF CLUB.

Title (de)

GRIFF FÜR SCHLÄGER, WIE TENNIS- ODER GOLFSCHLÄGER.

Title (fr)

POIGNEE DE MANCHE, PAR EXEMPLE POUR RAQUETTE DE TENNIS OU CLUB DE GOLF.

Publication

EP 0179080 A1 19860430 (DE)

Application

EP 85901383 A 19850411

Priority

DE 3414293 A 19840414

Abstract (en)

[origin: WO8504592A1] Handle for sport articles, for example tennis rackets, golf clubs or dumb-bells, appropriate to the anatomical and physiological properties of the gripping hand by selecting the material and/or the shape. A visco-elastic silicone-rubber, with a pleasant feeling to the skin is preferably used as a construction material. As to the characteristics of the shape, there is proposed that the grip or handle is provided in the area surrounded by the hand with a thickening (7) which becomes a bearing depression (8) in the prolongation region of the small finger. The grip surface may be burled, grooved or air permeable.

Abstract (fr)

Poignée pour articles de sport, par exemple des raquettes de tennis, des clubs de golf ou des haltères, appropriée grâce au choix du matériau et/ou de la forme aux propriétés anatomiques et physiologiques de la main de prise. On utilise en tant que matériau de préférence un caoutchouc au silicium visco-élastique et agréable à la peau. En ce qui concerne les caractéristiques de forme, on propose que la poignée possède dans la zone entourée par la main un épaisseur (7) se transformant en creux d'appui (8) dans la zone de prolongation du petit doigt. La surface de la poignée peut être nippée, cannelée ou perméable à l'air.

IPC 1-7

A63B 49/08; A63B 53/14

IPC 8 full level

A63B 21/072 (2006.01); **A63B 49/08** (2015.01); **A63B 60/14** (2015.01)

CPC (source: EP US)

A63B 49/08 (2013.01 - EP US); **A63B 60/12** (2015.10 - EP US); **A63B 60/14** (2015.10 - EP US); **A63B 60/08** (2015.10 - EP US);
A63B 60/10 (2015.10 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 8504592A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8504592 A1 19851024; DE 3414293 A1 19851024; EP 0179080 A1 19860430; JP S61501824 A 19860828; US 4828261 A 19890509

DOCDB simple family (application)

DE 8500112 W 19850411; DE 3414293 A 19840414; EP 85901383 A 19850411; JP 50160885 A 19850411; US 8914387 A 19870825